
Zn: Or.0012.9.2018

Protokół Nr 9/2018

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich

odbytego w dniu 27 września 2018 roku.

Kolejne posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Maria Domańska i na

wstępie powitała członków Komisji.

Stwięrdziła, Że na stan Komisji 5 członków zgodnie z listą obecności w posiedzeniu

udziałbierze 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zał4cztiknr 1 do protokofu.

Następnie Przewodniczqca Komisj i powitała :

- Z-cę Wójta Gminy Zdzisława Skibę,

- Dyrektorkę PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

Lista obecnoŚci stanowi załączntknr 2 do niniejszego protokofu.

W związku z tym, zę nie zgt'oszono izadnych uwag do protokołu z poprzedniego

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 30 sierpnia 20l8 roku został. on przyjęty

jednogłoŚnie.

Następnie Przewodn icząca Komisj i zap oztała z proponowanyfiI p orz4dkiem

posiedzenia, który bez uwag został.przyjęty jednogłośnie w następujQcym brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnte quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego ( wyjazdowego) posiedzenia Komisji.

3' P rzyjęcie porządku posiedzenia.

4. Informacja o stanie ładu, porz4dku ibezpieczęństwa publicznego na tęrenie Gminy

Fałków w I półroczu 2018 roku.

5. ocena stanu bezrobocia na terenie Gminy dotycząca rrftodzieży koilczącej szkoły

średnie i uczelnię.

6. Przygotowanie hali sportowej do nowego sezonu - plan dziatafi i orgaruzacja

imprez sportowych.

7 . Informa cj a doty czqca pr zebie gu wypoc zynku letnie go dzieci i mło dzieiy,



8. Wywi4zyr;vanie się uczniów z obowiązku szkolnego.

9. Wnioski zapytanta, Sprawy róitę.

I 0 . Zakoitczeniepo siedzenia.

Porządek posiedzenia stanowi załączniknr 3 do niniejszego protokofu.

' Ad.pkt.4.

Informacj ę przygotow aną t przesłaną przez Komisańat Policj o w Radoszycach o

stanie tadu, porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Fałków w I półroczu

2018 roku odczytał. czł.onekKomisji Piotr Gonerka

Jak wynika z informacji w okresie pierwszego póLrocza bieiącego roku na terenie Gminy

Fałków Komisariat Policji w Radoszycach odnot ował.łącznie 30 przestępstw.

Były to przestępstwa w następuj ącychkategoriach: nietrzeźwi kierujący -2, samobójstwo - 2,

wypadek drogowy _ 2, k'radzięi mięnia - I, WadzięŻ z włamaniem - 1' oszustwo _ 1, nagły

Zgon- I, znęcanie się nad osobą nĄbliższą- 1, niealimentacja - I2,Wadzież elementów linii

telefonicznych i kolejowych _7,uszkodzenie ciała _ I, przywłaszczenie mienia - f, groźha

karalna I,zgwałcenie - 1, kierowanie pojazdempomimo cofniętych uprawnień -1.

Miejscowościami najbardziej zagroŻonymi przestępczością w pierwszyn półroczu

bieŻącego roku na terenie Gminy Fałków były: Fałków, Czermno, Czermno Kolonia, Wola

Szkucka, Skómice, Budy i Starzechowice.

W pierwsz1m półroczu 2OI8 roku na terenię Gminy Fałków odnotowano ł'ącznte 27

wykroczeń.

Były to wykroczenia: w ruchu drogowyrrr (16), porządkowe (2), przeciwko mieniu (2), oraz z

ustawy,,o wychowaniu w trzeżw ości i przeciw działaniu alkoholizmowi ( 1 ).

Powyższe wykroczenia odnotowano w miejscowościach: Fałków - 6' Pląskowice - 2,

Starzechowice-2, Skómice_2'Pikule -Z,Dobry Widok -I,Czermno- 1, Smyków- 1,

Przedstawiona informacia stanowi załącznlknr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.5.

W kolejnym m punkcie posiedzenia głos zabrała Przewodniczqca Komisji

Maria Domańska i odczytała Informację Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich o

poziomie i ocenie stanu bezrobocia w Gminie Fałków wedfug poziomu wykształcenia.

Jak wynika z treści informacji ta dzięil31.08.2018 roku zarejestrowanych było 9

osób ( w tym 5 kobiet), które ukoitczyły naukę w okresię ostatnich 12 miesięcy.

W sierpnil bleiqcego roku zarejestrowało się 6 osób z tęrenu Gminy, które

ukończyły naukę w okresie ostatnich 12 miesięcy.



Na 31 sierpnia 2018 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich

zarejestrowanych było 136 osób z terenu Gminy w tyrr: wykształcenie wyższę 15

osób, wykształcenie policealne i średnie zawodowe 24 osoby' wykształcenie średnie

ogólnokształcące 19 osób, wykształcenie zasadnicze zawodowe 42 osoby,

wykształcenie gimnazjalne i poniżej 36 osób.

Na koniec sierpnia 2018 roku najwyżzszą Ltczbę stanowią osoby z wykształ'ceniem

zasadniczym zawodowyrn (30,00ń), a najniŻszą z wykształceniem wyŻszym (|1 ,%) .

Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich stanowi załącznik nr 5 do

protokofu.

Ad.pkt.6.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Mirosława Palus Dyrektorka

Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie.

Poinformowała ona, żrc hala sportowa przygotowana jest do rozpoczęcia nowego

sezonu.

Zgodnie z Regulaminem korzystania z Gminnej hali sportowej dział'alnośÓ rozpocztie

się I paździemika 2018 roku azakonczy 31 marcaf0I9 roku i będzie dostępna dla

wszystkich chętnych w godzinach od 15.00 do 21.00.

Za korzystanię z hali pracownik odpowiedzialny za opiekę nad hala będzie pobierał

opłaty określone w Zarządzetiu Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w

Fałkowie poinformowała Mirosława Palus.

Grafik korzystania zhali zostanię opracowany po zebraniu wszystkich zgłoszeń od

zairrteresowanych podmiotów i będzie on uaktualniany w trakcie Sezonu.

Jak dalej poinformowała Dyrektor Mirosława Palus na obecn4 chwile zgł.oszenia o

korzystanie zhall sportowej obejmuj4: Gminny Ludowy Klub Sportowy ( piłka nozna

chłopców i męŻczyzn, piłka siatkowa dziewcząt, aerobic) Akademię Piłkarską ( piłka

tozna chłopców), rrt'odzięi szkół średnich (pilka noina), uczniowię klas IV _III

gimnazjum oraz wej ścia indywidualne.

Na zakończęfię Dyrektor Palus udzięIiŁa dodatkowych wyjaśnień w omawianym

temacie.



Ad.pkt.7.

Kontynuuj ąc porządek posiedz ęnta Przęwodnicząca Komisji odczytał pismo

Dy'rektorki Publicznej Szkoły Podstawowej vr Czermnie o wypoczynku letnim

uczniów tej szkoły.
Z wypoczynku zorganizowanego poza miejs cem zamieszkania ( w kraju) skorzystało

. 19 uczniów, (za granicą) I uczefi.

Z w5poczynku niezorganizowanego (w kraju) - 45 uczniów' (za granic4) - 9

uczniów.
Z jednej formy wypoczynku skorzystało 55 uczniów, z 2 form 9 uczniów, z trzechlub
więcej form 1 luczeh.

Informację o wypoczynku lętnim uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej w

Fałkowie przedstawiła Mirosława Palus Dyrektor tej placówki.

Z wypoczynku zorganizowanego poza miejscem zamieszkania (w kraju) skorzystało

25 uczruów.
Z wypoczyrku niezorganizowanego poza miejscem zamieszkania (w kraju)

skorzystało 160 uczniów, (za granicą) 38 uczniów.

Zwypoczynku zorgatizowanego w miejscu zarrtieszkania skorzystało 25 uczniów.

Z jednej formy wypoczynku skorzystało 160 uczniów, z f form wypoczynku

skorzystało 55 uczniów, z trzech lub więcej form wypoczynku skorzystało 18

uczniów.
Przedstawione informacje stanowią załączniki nr 6 i7 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt.8.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Przęwodnicząca Komisji i

odczytała informację w sprawie wywięzywania się uczniów z obowi4zku szkolnego

przygotowanąprzez pracownika ds. oświaty w IJrzędzie Gminy Danutę LeŚniewicz

Jak wynika z treśct informacji, III klasę Publicznego Gimnazjum w Fałkowie w

roku szkol nym 20 t 7 l 20 | 8 ukończyło 29 ucztltow .

IJrząd Gminy .dotychczas otrzymał potwierdzenia przyjęcia 28 uczniów do

następuj ących szkół p onadgimn aĄ alny ch
- I Liceum ogólnokształcqce w Końskich - 1 uczeit ,

- II Liceum ogólnokształcąceNr 2 w Końskich - 5 uczniów,

- Liceum ogólnokształcqce w Kielcach- | uczefi,

- Zespoł' Szkół PonadgimnazjalnychNr 1 w Końskich , Technikum Nr 1- 9 uczniów,

- ZespółSzkól PonadgimnazjalnychNr 2 w Końskich . 5 uczniów,

- Zespót. Szkół PonadgimnaĄaltychNr 3 w Końskich - 4 uczntów,

- Niepubliczne Technikum Zawodowe w Końskich _ 1 uczeit,
. 

- Zespół Szkół Leśnych w Zagnuhsku _ I uczei,
- Branzowa Szkoła I Stopnia ,,Uniwerek'' w Końskich - 1 ulzen,



IJrząd Gminy dotąd nie otrzymał' potwierdzenia przyjęcia do szkoły
ponadgimn azjalnej 1 ucznia.

Przedstawiona informacja stanowi załqczttik nr 8 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.9.
Na wstępie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Maria Domańska, która

zwtóciła się umieszczetie tablicy informacyjnej z fiazwą miejscowości Czermno

Kolonia przy drodze do tej miejscowości.
Będęc przy głosie radna Domańska zwróc7ła się równiez o usunięcie drzewa i
udroznienie przepustu przy drodze gmirurej w miejscowości Czermno Kolonia oraz

wyrównanie grobli ziemiporoŚniętej traw4 w tej miejscowość ( na ulicy Dabrowa).

Zwróciła się ona rówrueŻ o dobudowę dodatkowej lampy oświetleniaullcznego przed

posesją Państwa ociepów i Strychalskich.
Członek Komisji Piotr Gonęrka zwróclł' się z zapytaniem czy byłaby mozliwoŚć

zwiększenta w budzecie Gminy na 20t9 rok środków na konkurs corocznie

organizowarLy przez lJrząd Gminy w ramach którego swoją dztał'ahośc prowadzi

równieŻ Gminny Ludowy Klub Sportowy.

Jak poinformował radny Gonerka obecnie jest to kwota 50.000 zŁ roczntę i mimo ze

GLKS swoją działalność opiera nię tylko na tych środkach to i tak s4 one

niewystarczajqce.

Wyjaśnień w tym tęmacie udzieliła Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewlcz,
która poinformował.a zę GLKS moie do Urzędu Gminy złoiyÓ preliminarz zadań na

2019 rok z określeniem wysokoŚci środków na ichrealizację.
Następnie głos zabraŁ członęk Komisji Bogusław Bartos, który zwrócił' się o

wymianę na nowe opraw oŚwietleniaullcznego w miejscowoŚci olszamowice
(5 opraw) i Czermno Kolonia (2 oprawy).

Będ4c przy głosie radny zvltóclt. się równiei o przykęcenie tablicy ostrzegawczej przy

Przapuście na drodze olszamowice-Sułków.
Głos ponownie zabrał' radny Piotr Gonerka, który zwrócił się o wycinkę

za\<rzaczeń na fuku drogi do szkoły ( na odcinku od bloku na ulicy Glinianki 62 ).

Zwrócił się on równięŻ o przycięcie gałęzi drzew przy ulicy ZamkowĄ w Fałkowie

( na odcinku od oŚrodka Zdrowta w kierunku zal<ładu Faserbeton) oraz usunięcie

drzewa przy bloku na ulicy Zatkowej.
Członek Komisji Stanisław Ltlzeirczyk zwrocił' się zamontowanie tablic z

fiazwąmiejscowoŚci Starzechowicę z okreŚlęniem na nich numerów posesji.

Jak poinformował radny byłoby to ułatwienie między irrnymi dla sfużb ratowniczych.

Członek Komisji Grzegorz Zganiacz zwrócił się o wycinkę zaWzaczęfi na

odcinku drogi od sklepu DINO w kierunku drogi krajowej.

Do zgł'oszonych wniosków wyjaŚnień udzielił Wojciech Domański, który

poinformował ię lampy oświetlenia ulicznego dobudowane zostaty na wniosek



mieszkańców nieruchomoŚci zabudowanych i nię ma potrzeby dobudowy kolejnych

Iamp przy posesji Państwa ociepów i Strychalskich.

Kontynuuj4c swoją wypowiedŹ poinformował or5 że do przycięcia gałęzi niektórych

drzew jak równiez wycinki drzew wynajęta zostanie zwyika.
Będąc przy głosie poinformował on rówtieŻ, ze w miarę mozliwoŚci zostatą

. wykonane wnioskowane tablicę informacyjfię zuazwami miejscowości.

Członek Komisji Bogusław Bartos zwrócił. się o przycięcie gałęzi drzew przy

budynku świetlicy w olszamowicach korzystaj ą c z wwaJęcta zwizk<t.

Ad.pkt.10.
W zwiqzkll ze zręalizowarrlem przyjętego porzędku posiedzenia

Przewodni czqca Komisji podziękowała wszystkim za udział. i zank<cręła posiedzenie.

Na tym protokół zakotlczono,
ProtokółowaŁa.. FRzEwoDNIczĄcA

Komisji Spraw ObywatolsLich
Rady Gminy w Fałkowie

PCDtrI\TSPNKTOR
Maria Donańska

Irena ł,owicka


